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Protokoll                                                                                                                                           
Styrelsemöte SBK Smålandsdistriktet  
Onsdagen 2augusti 2023 kl 18.30                                                                                                                        
Njudungs BK        
 

 
         
Närvarande:    Ordförande Billy Andersson, vice ordförande Tobias den Braver, kassör Anders Falk,  
                          sekreterare Ann-Christine Holm, ledamot Anitha Alarik och 2:a suppleant Jens Westlund. 
                          Valberedningens Anna-Karin Hardebrink och Anita Sandström.  
Förhinder:        Ledamot Carina Andersson, ledamot Sanne Laursen, 1:a suppleant Diana Valtysdottir  
                        och 3:e suppleant Christina Ulfsdotter. 
                             
                                                .  
               
§23:093            Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.  
 

§23:094  Godkännande av dagordningen 
  Den föreslagna dagordningen godkändes.  
 
§23:095            Val av protokolljusterare 

Att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll valdes vice ordförande Tobias den Braver och 
ledamot Anitha Alarik. 

 
§23:096  Ordförandes punkt 

Ordförande informerar att han, tillsammans med Ann-Christine Holm och Ulf Johansson, verkat som 
instruktörer vid ungdomslägret i Blekinge under en vecka.      
 Förbundsordförande, Christer Erixon, besökte lägret och var mycket positiv till genomförandet.  
  

§23:097  Föregående protokoll 
Protokollet från föregående styrelsemöte är justerat och lagt på hemsidan. 
 

§23:098  Kassörens rapport 
Kassör Anders Falk rapporterar att ekonomin ligger  inom planerad budget.                                               
Några klubbar har under verksamhetsåret minskat drastiskt i medlemsantal. 
31 juli ligger medlemsantalet i distriktet på 6 880 medlemmar.                                              Bilaga 1. 
Anders Falk redovisar även balansrapport och resultatrapportför senaste månaden.            Bilaga 2a, 2b. 
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§23:099            VU-beslut 

VU, bestående av ordförande Billy Andersson, vice ordförande Tobias den Braver och kassör Anders 
Falk, tog 2023-07-22 beslut angående instruktör vid ungdomslägret.                                           Bilaga 3.  
 

§23:100  Post och Skrivelser  
Inkommande skrivelser  
 Inkommen skrivelse från lokalklubb som ifrågasätter den utskickade informationen gällande 
kvalitetssäkring av mentalbanor.                                                                                                      Bilaga 4. 
Inkommen skrivelse från funtionär som vill utbilda medlemmar till instruktörer.                        Bilaga 5. 
Svar på båda skrivelserna skickas av styrelsen.  
Inkommen skrivelse från förbundet gällande förändrad utbildning och auktorisation av bruksdomare 
och tävlingsledare.                                                                                                                               Bilaga 6. 
Utgående skrivelser 
Utgående skrivelse till distriktsfunktionär om förändringar och beslut inom                                             
mental-verksamheten.                                                                                                                        Bilaga 7. 
                                                                                                                             

§23:101  Sektorernas rapporter 
 Rasutvecklingssektorn Utställning – Anna-Karin Hardebrink rapporterar att två klubbar ansökt om 
utställning 2025. Kalmar BK 1 maj 2025 och Torsås BK 9 augusti 2025. 
Tjänstehundssektorn patrullhund – Billy Andersson rapporterar att en internatkurs för 
flygvapenhundar är påbörjad under juni månad. Behörighetsprov i oktober.                                     
Fortfarande inget besked om när patrullhundsutbildningen i Småland kan påbörjas.  
                                           Övriga sektorer inget att rapportera. 
 

§23:102       Nytt beslutsärende 
Inga beslutsärenden. 

 
§23:103 Öviga ärenden 
 Information om ansökan om elstöd  ska skickas ut till klubbarna. Ombesörjs av Anders Falk. 
 Broschyr om friskvårdsbidrag ska efterlysas hos förbundet. 
 Samtliga styrelser måste lägga in sina funktionärer i Membersite för att distriktsstyrelsen ska kunna nå 

ut med information. 
 Sektorsansvariga ska bjudas in till nästa styrelsemöte. 
  Ang arbetsordningar. Information ska mailas ut till sektorerna. 
 Styrelsen diskuterade detaljplanering gällande konferensen på Vrigstads värdshus 30 september.  
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§23:104 Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte bestäms till 6 september 2023 kl 18.30 på Njudungs BK.  
 
§23:105 Mötets avslutande 
 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.    
 
 
 
 
 
 
 
 
         
              Ordförande                                                                                         Protokollförare 
 
 
 
            _______________________                                                      __________________________ 
              Billy Andersson                                                                                  Ann-Christine Holm   
 
 
 
 
 
              
                 Protokolljusterare:                                                                               Protokolljusterare: 
 
 
     _________________________                                                 ___________________________                                                    
              Tobias den Braver                                                                                       Anitha Alarik  


